

# 10D7N I ♥ The Beauty of The Netherlands

Tour code: AMS10N

## TOUR HIGHLIGHTS

### - MEAL PLANS:

7 BREAKFASTS, 1 LUNCH, 5 DINNERS

### - SPECIAL MEALS:

Mussel & Beer, Chinese Dinner

### - 4★ HOTEL THROUGHOUT

**EXCLUSIVE** One Night at Utrecht

4★ Carlton President Hotel or Similar

### - ENTRANCES INCLUDED

AALSMEER AUCTION, DE HAAR CASTLE, CUBE HOUSE, CANAL CRUISE (1hrs), St. PETER'S CAVE

### **EXCLUSIVE** Bonus:

Heineken Experience,  
Roermond Designer Outlet



## DAY 1

### SINGAPORE → AMSTERDAM

Assemble at Singapore Changi Airport and begin your holiday with a pleasant flight to Amsterdam, the capital of The Netherlands.

## DAY 2

### AMSTERDAM-AALSMEER-HAARZUILENS-UTRECHT (L/D)

\* **Aalsmeer Auction – (Entrance included)** visit Royal Floral Holland, where flowers from all over the world are traded daily.

\* **De Haar Castle – (Entrance included)** the largest and the most magnificent Castle in the country. Located in Harrzuilens, De Haar Castle's neo-Gothic majestic towers, lavish interiors, sprawling parks as well as the large collection historic artefacts and artworks, displaying the luxurious lifestyle of the rich and famous in the early 20th century is guaranteed to impress any visitor.

## DAY 3

### UTRECHT-ROERMOND-MAASTRICHT (B/D)

\* **Roermond Designer Outlet** – where you can enjoy discounts of up to 70% on all major designer brands.

\* **St. Peter's Cave – (Entrance included)** where 80 kilometres of ancient soft limestone cut and hacked by human hands await the eager explorer. You can learn about life in the dark tunnels and how they were used as a refuge during times of war.

\* **Kerstmarket Gemeentegrot** – Europe's largest underground Christmas market. Who would have thought that a Christmas market can be held in a Cave.

*\*Note : Kerstmarket Gemeentegrot is open from 12/11/2021 – 9/1/2022 and closed on 25/12/2021. For travel periods outside of the Christmas season, it will not be any replacement.*

## DAY 4

### MAASTRICHT-KINDERDIJK-CUBE HOUSE- EUROMAST-ROTTERDAM (B/Chinese D)

\* **Kinderdijk** – the Windmills of Kinderdijk, this UNESCO World Heritage Site has a unique collection of well-preserved windmills dating back to the 18<sup>th</sup> century. Snap photographs of this famous Dutch icon amidst the pastoral surroundings and learn about their vital role in water management in the area.

\* **Cube House – (Entrance included)** one of the city iconic attractions. Designed by Dutch architect Piet Blom, this residential development stands apart as its homes are literally cubes, tilted over by 45 degrees. Curious visitors by exploring the Show Cube Museum.

\* **Euromast** - (Photo stop) an observation tower in Rotterdam and be wowed by the highest tower in The Netherlands.

\* **Markthal Rotterdam** – the country's 1<sup>st</sup>-covered market that features 96 fresh products stalls and 20 hospitality and retail units on the 2 lowest floors. Designed by Dutch architects, this covered food market is shaped like a giant arch.

## DAY 5

### ROTTERDAM-THE HAGUE-GIETHOORN- LEEWARDEN (B/Chinese D)

\* **Rotterdam** - one of Europe's most exhilarating cities. View the **Erasmus Bridge**, to discover the hip and modern part of the city and **De Verwoeste Stad**.

\* **The Hague** – Home of the royal family and seat of the Dutch government. Marvel at the majestic diplomatic buildings such as the **Parliament House**, **International Court of Justice**, and the **Peace Palace Visitors Centre**, Photo stop at **Town Hall**.

\* **Giethoorn** – a beautiful, idyllic village nicknamed the “Venice of the North”, to explore the charming village on foot-stroll past ancient thatched-roof farmhouse and tread across old wooden bridges.

## DAY 6

### LEEWARDEN-VOLENDAM-AMSTERDAM (B/D)

\* **Volendam** – Holland's best-known fishing village. Take a look the handsome old harbor full of Old Dutch ships. The historic Village is located by Lake Markermeer, and once had direct access to the North Sea via the Zuider Zee. Because of the good location by the water, many fishermen settled in the village. Even today, many tourists come because of the costume-clad locals, the pretty fisherman's houses and friendly souvenir shops. If you're visiting Volendam, don't forget to try a smoked eel sandwich!

**\*Note: - Volendam replaced by “Keukenhof Gardens and Zaanse Schans” (Floral Season from 24/03-15/05/2022\*selected Departure dates\*).**

## DAY 7

### AMSTERDAM (B)

\* **Amsterdam City Tour (1hrs Canal Cruise Tour included)** – proceed to **Dam Square**, where Amstel River was dammed in the 13<sup>th</sup> century, thus giving the city its name. Next, witness the stellar attractions of Amsterdam such as **Royal Palace**, **Church of Amsterdam** and the resplendent **National Monument**. After which, tour the capital of Netherlands, as you explore Amsterdam on a **Cruise** through her famous canals.

\* **Diamond Factory** - to learn more about diamonds in one of the World's most renowned and historic diamond centres.

\* **Heineken Experience** – situated on the grounds of the former Heineken Brewery. Learn more about the history behind one of the world's most recognizable beer brands and have a taste of the famous Dutch pilsner.

## DAY 8

### AMSTERDAM-FREE AT OWN LEISURE (B)

Spend the day free at leisure exploring this unique city – get some last-minutes souvenir shopping in, enjoy the historic buildings on a laid back wander, pay a visit to one of their beautiful museums, or you may join an **optional to Zaanse Schans**, a quaint Dutch Village dotted with well-preserved windmills and cottages. Or you may even consider the eye-opening experience of visiting the infamous red-light district in Amsterdam.

## DAY 9

### AMSTERDAM → SINGAPORE (B/MEALS ONBOARD)

Enjoy the rest of the day at leisure till it is time to transfer to the airport for your flight home.

## DAY 10 SINGAPORE

We hope you have enjoyed your vacation with **Hong Thai Travel** and look forward to seeing you again for your next trip.

Remarks:

Updated: 6 Nov '21\_EN

- Tipping for Local guide, Driver & Tour Manager **€80** p.p Based on 10D7N <Adult & Child Same>
- Sequence of itinerary is subject to change without prior notice.
- Due to seasonal / weather subjective conditions of itinerary, we reserve the right to arrange alternative attraction / transport should state be unavailable.



# 10天7晚我♥荷兰 花之国度

团号: AMS10N

## 行程特点:

- 7 早餐, 1 午餐, 5 晚餐
- 特色膳食:  
啤酒煮青口、中式晚餐
- 全程 4★酒店
- \* 独家一晚住宿 4\* 乌得勒支卡尔顿总统饭店  
Carlton President Hotel 或同级
- 含门票包括:  
阿尔斯梅尔鲜花拍卖市场、德哈尔古堡、  
鹿特丹方块屋、阿姆斯特丹运河游船(1 小时)  
圣彼得堡洞窟
- 独家红利:  
喜力啤酒博物馆+品尝荷兰比尔森啤酒  
鲁尔蒙德名品购物村



## 第一天

### 新加坡 → 阿姆斯特丹

齐聚樟宜机场, 乘客机飞往荷兰首都-阿姆斯特丹。

## 第二天

### 阿姆斯特丹-阿尔斯梅尔-哈泽伊伦斯-乌得勒支 (午/晚餐)

- \* 阿尔斯梅尔鲜花拍卖市场<含入门票>: 吉尼斯世界纪录认定的世界最大的商业建筑, 已有近 100 年历史, 是全世界最大的国际鲜花植物拍卖行。
- \* 德哈尔古堡<含入门票>: 荷兰最大的城堡, 很典型的欧洲中世纪城堡; 尖耸的高塔, 宫廷式花园外有护城河围绕以及悬吊桥, 仿佛童话世界中的梦幻城堡。

## 第三天

### 乌得勒支-鲁尔蒙德-马斯特里赫特(早/晚餐)

- \* 鲁尔蒙德名品购物村: 在此可享受所有主要设计师品牌高达 70% 的折扣。
- \* 圣彼得堡洞窟<含入门票>: 历史上当地居民开挖石材建房子而形成的; 内有超过 2 万多条的通道。洞穴墙上还有着许多当时挖掘工人所留下的彩绘壁画, 及许多古代生物化石。
- \* 岩窟圣诞市集: 奇妙的地下圣诞集市, 城堡废墟脚下的岩窟中布满了灯光、圣诞树、星星, 童话中的人物, 节日气氛温馨十足。漫步其间, 悠闲享受圣诞市场带来的乐趣。

注: 此活动仅限于 12/11/2021-09/01/2022 开放, 且 25/12/2022 将关闭; 非此期间出发的团队将无任何替代行程。

## 第四天

### 马斯特里赫特-小孩堤防-方块屋-欧洲之 桅-鹿特丹 (早/中式晚餐)

- \* **小孩堤防**: 被列入联合国世界文化遗产, 这里保存着建于 18 世纪的风车群, 是荷兰境内风车较多的小乡村, 19 座风车并排, 非常壮观。这种独特的风车景观图片出现在每本有关荷兰的画册中。
- \* **方块屋<含门票>**: 个性独特的外形是鹿特丹的经典地标建筑, 由荷兰建筑师 Piet Blom 设计。整个建筑由 40 幢方块房子倾斜 45°连接而成, 如巨大的魔方, 相互倾斜排列, 具有强烈的视觉效果。
- \* **欧洲之桅(外观)**: 荷兰最高的瞭望塔, 也是鹿特丹的象征。可在此拍照留念
- \* **鹿特丹市集广场**: 荷兰第一个有盖的食品市场, 也是鹿特丹的地标建筑。高 11 层, 形状如拱门, 有着整个欧洲最大的玻璃幕墙, 内拱面则是荷兰最大的艺术品, 被称为世界上最美最时尚的市场。

## 第五天

### 鹿特丹-海牙-羊角村-陆瓦尔登 (早/中式晚餐)

- \* **鹿特丹**: 欧洲繁忙的海港城市之一, 在经过**伊拉斯谟桥**及沿途的雕塑“**被毁的城市**”, 可以发现这座城市的时尚和新潮。
- \* **海牙**: 王室所在地和荷兰政府所在地。在此可欣赏到壮观的政府建筑如**国会大厦**, **国际法庭**和**和平宫游客中心**; 随后可在**市政厅**拍照留念。
- \* **羊角村**: 有“荷兰威尼斯”之称的运河小镇, 是荷兰最美丽的村庄之一, 以其独特的仰赖运河的生活方式闻名。步行探索这个迷人的村庄, 经过古老的茅草屋顶农舍, 走过羊角村的木头小桥、小路、运河旁感受这童话故事般的清幽小镇。

## 第六天

### 陆瓦尔登-福伦丹-阿姆斯特丹 (早/晚餐)

- \* **福伦丹**: 荷兰著名的渔村, 漂亮的老港口到处停泊着旧式荷兰船只。这个历史悠久的村庄位于马肯湖边, 曾经可经须德海直接通往北海。至今还可看到当地人穿着荷兰传统的民族服装在街上穿行。到了这里, 要记得尝试烟熏鳗鱼三明治, 体验欧洲渔村风味。

注: 24/3-15/05/2022 花季期间, 福伦丹将由“库肯霍夫花园和桑斯安斯风车”替代(限指定出发日期)

## 第七天

### 阿姆斯特丹 (早餐)

- \* **阿姆斯特丹市区游<含 1 小时运河游轮之旅>**: 前往水坝广场, 阿姆斯特丹河在 13 世纪在这里筑坝, 这座城市因此得名。继而参观阿姆斯特丹的著名景点, 如皇宫、阿姆斯特丹教堂和金碧辉煌的国家纪念碑。之后乘坐游轮穿过著名的运河, 探索阿姆斯特丹。
- \* **钻石厂**: 走进世界上最著名和历史最悠久的钻石中心之一, 了解有关钻石的更多信息以及为什么阿姆斯特丹能够创造出这么多世界著名的钻石。
- \* **喜力啤酒博物馆**: 于喜力啤酒厂的旧厂址了解世界上最知名的啤酒品牌之一背后的历史, 并特别安排品尝著名的荷兰比尔森啤酒。

## 第八天

### 阿姆斯特丹 (早餐)

- \* **全日自由活动**: 自由探索这座独特的城市, 购买纪念品, 悠闲欣赏历史建筑, 如参观美丽的博物馆; 还可考虑参观阿姆斯特丹的红灯区, 大开眼界。
- \* **(自费项目)桑斯安斯风车村**: 一座秀美的古老村庄, 风车和各式手工艺品作坊构成了一幅宁静而美丽的乡村风景。村子中共有 5 座风车, 每天这里还有传统的手工技艺表演, 全面展现了荷兰人的传统生活方式。

## 第九天

### 阿姆斯特丹 → 新加坡 (早/机上用餐)

于指定时间集合, 送往机场搭乘客机回返新加坡。

## 第十天

### 新加坡

抵达新加坡, 希望您与**康泰旅行社**共享美好回忆。

注:

Updated: 9 Nov '21\_CN

\*导游司机及领队服务费: 全程 10 天 7 晚欧元 €80/人<两岁之小朋友亦需缴付服务费>

\*若原定的景点不对外开放, 将由其他景点取代。

\*重大活动举行期间, 酒店住宿可能无法按照行程指定城市安排

\*行程顺序如有更改, 恕不预先告知。

\*中文行程若出现出入, 将以英文版本为依据。

